
Undersøkelse - innspill fra fosterhjem for å kartlegge eventuelle endringer i 
tjenestene som skyldes smitteverntiltak, og endringer som skyldes at barn 
og familier ikke tar kontakt eller møter. 
 

1. Under pandemien, i hvilken grad får dere som fosterforeldre de fysiske 
møtene med barnevernstjenesten som dere har behov for? 
(Velg mellom 1-5 under, hvor 1 er færre fysiske møter enn behovet, og 5 er rett antall møter i 

forhold til behovet) 

 
 

2. Får dere som fosterforeldre færre eller flere fysiske møter med 

barnevernstjenesten under pandemien, sammenlignet med antall møter før 
pandemien?  

 
 

3. Under pandemien, i hvilken grad har fosterbarna fått de fysiske møtene med 

barnevernstjenesten som de har behov for?  
(Velg mellom 1-5 under, hvor 1 er færre fysiske møter enn behovet, og 5 er rett antall møter i 

forhold til behovet) 

 



4. Får fosterbarna færre eller flere fysiske møter med barnevernstjenesten 

under pandemien, sammenlignet med antall møter før pandemien? 

 
 

5. Hvor ofte har dere konsultasjoner med barnevernstjenesten på video eller 

telefon under pandemien sammenliknet med normalt?  

 
 

6.  Har dere under pandemien oftere enn normalt tatt kontakt med 
barnevernstjenesten? 

 
 

7.  Alt i alt, hvor mye har tilgjengeligheten på ansatte i barnevernstjenesten 

blitt påvirket under pandemien? 

 



8.  Har dere under pandemien, oftere enn normalt, sett dere nødt til å avlyse 

planlagte møter med barnevernstjenesten?  

 
 

9.  I hvor stor grad har samvær med biologiske foreldre vært gjennomført i 

henhold til omsorgsplan nå under pandemien? 

 
 

10. Er samarbeidet med psykisk helsevern bedre eller dårligere under 
pandemien sammenliknet med normalt?  

 
 

11.  I hvor stor grad har avlastningstiltak vært gjennomført i henhold til 

omsorgsplan nå under pandemien? 

 

 
12. Har du innspill som undersøkelsen ikke fanger opp, i forhold til tiltakene i 

barneverntjenesten eller psykisk helsevern under pandemien? Skriv gjerne 

her: 




